

SR-0303-D3

High-speed Direct Drive Top and bottom feed Lockstitch Sewing Machine With Auto Trimmer(for Middle Or Thick Materials)

上下復合送料厚料電腦平縫機



TECHNICAL PARAMETERS:

型號	MODEL											SR-0303-D3
DPX17 110-180												
8	8/16	★	★	★	★	★	2000	-	★	630X250X560	34/38	

PRODUCT DESCRIPTION

- 1.機頭採用後蓋板加高、包軸設計，不僅有效防止漏油，而且操作更安全。
- 2.本機創新性的採用直接驅動方式，節能伺服電機直接與縫紉機主軸連接，起縫快速，停車精確，減少反應遲鈍時間。
- 3.750W節能伺服電機，剪綫動力更強勁。圓刀剪綫，高性能的切綫機構保證準確切綫效果，切口平整。
- 4.具有自動剪綫、自動定針位、自動定針數、自動計數倒順縫等多種智能縫紉模式。

- 1.Heighten design in rear cover and cover axis design to avoid oil leakage and operating more safely.
- 2.Adopt the Innovative direct drive, energy-saving servo motor directly connect to the main shaft, start fast and stop accurately, reducing the responsive time.
- 3.750W energy-saving servo motor, more powerful trimmer. Round knives, high-performance trimmer structural to ensure accurate trimming effect, the cut is flat.
- 4.Have the functions of automatic trimmer, automatic needle positioning, automatic counting and automatic reverse sewing.